
 

Vejle Lystbådehavn I/S 

Havnebestyrelsesmøde. 31/10-2023  
   Tidspunkt:  kl. 17-20 

SNV Bestyrelseslokale inkl. Mad 
 

Deltagere: 

 
Formand:  Henrik Peetz   VMK 

Næstformand: Jan Vestergaard SNV 
Bestyrelsesmedlem: Jan Monge   VMK (afbud) 

           -”-  Lykke Madsen  VMK 
          -”-  Lars Laursen   SNV 

          -”-   Ole Krebs   SNV 
Havnechef:  Hans Jørgen  VL 

 
 

Dagsorden. 
 

1. Bemærkninger til dagsorden. 
a. Intet 

 
2. Respons på oplæg om Nordhavnens udvikling . 

a. Oplæg fra havnens interessenter er afleveret til Vejle Kommune og vil indgå i den 
fremtidige proces. 

 

3. Vinterpladser - status 

a. Optagning er i fuld gang  
b. Bådene står tæt, men HJ vurderer at der bliver plads til alle på land, som ønsker 

dette. 
 

4. Turbøjer  

a. Bøjerne er hentet ind for i år. 
b. Nogle af bøjerne er blevet kasseret. HP finder ud af hvem der står for bøjerne, samt 

bestiller nye. HP kontakter Carsten Povlsen som er med til at sætte dem ud. 
 

5. Budget 2024  
a. Budgettet er gennemgået og er foreløbigt godkendt af bestyrelsen. Dermed kan 

havnens ledelse disponere. 



b. El pris: HJ justerer kwh prisen løbende gennem året for at ramme en elpris i 
standerne der machter faktisk pris. Det er ikke tænkt som en indtægskilde. 

c. For 2024 revideres kontoplan for bedre at mache regnskabets opbygning. (LL)  
 

6. Havnens status 2023 (Regnskab) 
a. Enkelte periodeforskydninger, men ingen væsentlige 

b. Noter fra havnens Kontor gennemgået (tak, Jette) 

c. Resultat forventes at blive på linje med budget. 

 

7. VMK (Henrik) 

 
a. Udvidelse af BEAS til Bom, døre så den kan erstatte brik? 
b. Medlemskort. Kan chip bygges i?  
c. Beas App så der kan betales for strøm etc. for medlemmer? 

o HJ undersøger pkt. a,b,c samlet, ved lejlighed 

 
 

8. SNV.  
a. Intet 

  
 

9. Havnechefen 
a. Drøftelse af 2024 og fremadrettede prioriteringer af større bekosteligt vedligehold 

a. Terrasser ved Remouladen og trapper; træet er i dårlig stand. 
a. HJ indhenter overslagstilbud. 

b. Affaldsplan:  
a. Gennemgås med Anders Nielsen. Økonomi følger. 

c. Bom ved slæbested 
a. Er meget slidt og skal snarligt skiftet. Økonomi følger. 

d. Toiletbygning ved bro 7, kræver løbende en hel del vedligehold. 
e. Bølgebryder/estakade mod øst: 

a. Træet er i dårlig stand. Udskiftning i etaper er en mulighed, men øger den 
samlede omkostning. 

b. Konstruktionen bevæger sig for meget under belastning. Skal undersøges 

nærmere. 
c. HJ rekvirerer dykkerinspektion til pkt. a og b snarest. Økonomi gennemgås 

på kommende udvalgsmøde(r). 
f. J-70 og H-Både på trailer i opmærkede parkeringspladser (Prissætning) 

a. Der er tvivl om hvilke aftaler der findes. 
b. Dokument med aftale gennemgås.  

c. OK finder aftale og sender rundt. 
 

 



g. Vilkår for pladslejere tilpasses, så problemstillinger kan undgås ved beboelse, 
Airbnb, etc. 

a. Se punkt 10 
 

10. Nyt ordensreglement. 
a. Med udgangspunkt i andre havnes reglementer og det generelle ordensreglement 

for lystbådehavne bruges dette til en opdatering og gerne en sammenskrivning, af 
nuværende ”vilkår for pladsejere” og ”vedtægter for Vejle Havn”. 

b. Helle og LL laver oplæg til bestyrelsen. 
 

 

11. Næste mødedato. 

a. 10. januar 2024 kl. 17.00 
 

12. Evt. 
a. Intet. 

 

 
 
 

 


